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Protokoll från möte i Värmlands Hembygdsförbunds styrelse på Brunskogs hem-

bygdsgård 

Datum: 11 september 2023 

Tid: 14.00 – 16.00 

Plats: Brunskogs hembygdsgård 

Närvarande: 

Peter Olausson, ordförande 
Torbjörn Svensson, kassör 
Johnny Svensson 
Jan Bondesson 
Lena Andersson 
Majken Magnusson 
Kenneth Andersson 
Jan Bohlin  
Anders Axelsson 
Erik Gustavson, sekreterare 
Linda Philipsson, adjungerad 
Anna Liljestrand Evaldsson, adjungerad 
 

Förhindrade: 
Ing-Britt Bergström 
Hans Ekåsen 
Roger Carlsson 
Axel Fornander 
Maud Mithander 
 
 
 
 
 
 
 

 § 1. Mötet öppnas Ordförande Peter Olausson hälsade delta-

garna välkomna och öppnade mötet. Då vissa 

var nya i styrelsen och vi hade kanslipersona-

len på besök startade vi sammanträdet med 

att presentera oss. 

 

Undertecknad sekreterare blev uppvaktad 

med sång, hurrarop och tårta med anledning 

av hans födelsedag. (Han tackar så mycket) 

 

Linda och Anna rapporterade om arbetet vid 

kansliet. De ser största arbetet i början av 

året. 

Styrelsen tackade för deras fina arbete. 

Peter Olausson 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Linda och Anna 

 § 2.  Val av justeringsman. 

 

Mötet valde Jan Bohlin att jämte ordföranden 

justera dagens protokoll. 

Styrelsen.  
 

 § 3. Föregående mötets pro-       

        tokoll 

Styrelsens protokoll från 20 juni 2023 god-

kändes och lades till handlingarna. 

Styrelsen 

 § 4.  Skrivelser och  

         rapporter. 

Ordföranden har blivit kontaktad av en 

granne till förbundets mark på Hammars 

udde angående trädfällning. Träden skymmer 

grannens solpaneler. 

Styrelsen gav Lena Andersson och Gunnar 

Törnqvist i uppgift att på plats undersöka sa-

ken för att sedan rapportera till styrelsen. 

 

En inbjudan till en besiktningskonferens har 

skickat till alla medlemmar.  

Styrelsen 
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Styrelsen vill understryka vikten av att skicka 

representanter. 

 

Ordföranden och Anders Axelsson arbetar på 

att anordna en lokalhistorisk konferens. Detta 

beror bl.a. på att Roloffska biblioteket nu är 

färdigt i Långserud. 

 

Kassören rapporterade om dagens utfall gäl-

lande vår budget. Utfallet följer budget. Pro-

tokollsbilaga 1. Vidare meddelade han att 

man sökt 120 000 kronor i verksamhetsbi-

drag från Region Värmland. 

 

Ordföranden rapporterade att Näverluren är 

under bearbetning. 

 

Sveriges hembygdskonferens har en fram-

tidskonferens. Ordföranden och Jan Bondes-

son deltar från vårt förbund. 

 

Jan Bondesson rapporterade om läget gäl-

lande Brigadmuseet. Basutställningen har va-

rit under ombyggnad och är snart färdig. Be-

söksantalet verkar bli rekordartat. 10-årsjubi-

leum har firats! 

 

Inbjudan till Sunne hembygdsförenings 100-

årsjubileum kom under semestertid varvid 

förbundet inte uppmärksammade händelsen. 

Ordförande kommer att kontakta Sunne för 

att göra en uppvaktning under hösten. 

 

Styrelsen beslöt att ta upp frågan vid kom-

mande möte om vilka principer skall gälla 

vid uppvaktning av våra föreningar. 

 
 
 
Ordföranden 
Anders Axelsson 
 
 
 
 
Kassören 
 
 
 
 
 
 
Ordföranden 
 
 
Styrelsen 
 
 
 
Jan Bondesson 
 
 
 
 
 
 
Ordföranden 
 
 
 
 
 
Styrelsen 

§ 5. Sommaren som varit Ordföranden rapporterade om uppvaktning 

av Fryksändes 100-årsjubileum. 

 

Torbjörn Svensson rapporterade om uppvakt-

ning av Bälgspel vid Landsvägskanten. 

 

Jan Bohlin rapporterade från olika begiven-

heter i Hagforsregionen under sommaren. 

Förra året uppvaktade han Gustaf Adolfs 

hembygdsförening vid deras 75 årsjubileum. 

Med anledning av detta föreslog han att sty-

relsen kanske skall fördela ansvaret för ett 

Ordföranden 

 

 

Torbjörn  

Svensson 

 

Jan Bohlin 

 

 

 

 

Majken Magnus-

son 



 

3 
 

antal föreningar för att håll0a koll på de olika 

jubileerna. (Se kommande §)  

 

Majken Magnusson berättade ingående om 

Såguddens Friluftsmuseum i Arvika 

§ 6. Vårt adressregister Arbetet med adressregistret är en ständig 

fråga. Maria Lindqvist håller i ärendet till-

sammans med kansliet. Maria kommer att 

lägga till en kolumn i registret där förening-

ens födelsetid anges. 

Maria 

Lindqvist 

 

 

§ 7. Höstmötet Styrelsen beslutade att höstmötet skall äga 

rum i Torsby, Sahlströmsgården. Inbjudan bi-

fogas. Protokollsbilaga 2  

Temat blir våra samlingar och framtidsfrågor. 

Arbetsutskottet fick i uppdrag att utforma de-

taljerna i samarbete med BeritJuhl. 

Styrelsen 

§ 8 Nästa möte Styrelsen beslutade att hålla mötet vid Arkiv-

centrum den 19 oktober 2023 kl 15.00. 

Styrelsen 

§ 9. Mötets avslutande Då intet vidare förelåg tackade ordförande 

först Linda och Anna för det förnämliga fika-

bordet och sedan deltagarna samt förklarade 

mötet för avslutat. 

Ordföranden 

Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

Erik Gustavson  Peter Olausson,  Jan Bohlin 

Sekreterare   Ordförande            Ledamot 

 

 

Bilagor: 1. Ekonomisk rapport 

              2. Inbjudan Höstmötet 
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Bilaga 1 
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inbjuder härmed till 

                                  Höstmöte                    

Huvudtema:  

Framtidsfrågor, våra samlingar mm 

Plats: Sahlströmsgården i Torsby 

Tid: Lördagen den 11 november 2023 

        kl   09.00 – 13.00 

 

09.00 Samlingskaffe med smörgås 

09-30 Förhandlingar 

12.30 Lunch 

Kostnad: 200:-/deltagare  

Vi söker att få någon representant från Värmlands museum att delta i höst-

mötet.  

 

Välkomna! 

Styrelsen 

  

 

                        

  
 
 
 
 
 

Anmälan sker till Värmlands hembygdsförbunds kansli per telefon 072 505 22 09 eller  

e-mail: kansliet@hembygdvarmland.se senast den 6 november. Meddela önskemål om eventuell speci-

alkost p g a allergi eller om någon är vegetarian. Avgiften faktureras i efterhand. 

Bilaga 2 


